
KS Tabor
RK podpira samoprfspevek - Predsedstvo RK je obravnavalo program IV.

samopnspevka in ga v celoti podprlo. Ob tem so ugotovili, da se večina članov
strinja s samoprispevkom, saj pričakuje. da bodo načrtovani programi, ki so
dobro zastavljeni, tudi v celoti uresničeni Krajani se zavzemajo predvsem za
sanacijo grajskega pobočja, ker prebivajo pod njim predvsem starejši Ijudje in
je njihovo bivanje zavoljo drsečega pobočja ogroženo. Pozdravljajo tudi vse
načrtovane programe v zvezi z zagotovitvijo zdrave pitne vode. Predlagajo, na]
bi bili občani stari nad 65 let oproščeni plačevanja samopnspevka, predvsem
pa tisti z majhnimi pokojninami.

• * *

Merjenje krvnega prittska - Vsak prvi ponedeljek v mesecu bodo v organi-
zaciji RK v prostorih KS Tabor na Rozmanovi 12 od 10. do 12. ure merili krvni
pritišk. Vabijo vse krajne, da pridejo vsak prvi ponedeljek v KS.

• * *

Pri vsakl investiclji tudi ekololkl del - Ko so delegati delegacije za zbor KS
na svoji zadnji seji v celoti podprli enoten program izgradnje objektov in
naprav IV. samoprispevka in podprli stališča In predloge izvršnega sveta
občine, so se zavzeli tudi za to, da mora imeti v prihodnje vsaka nova
investicija tudi ekološki del. Že pn nafirtovanju, še bolj pa pri izvajanju
programov je potreben oster in stalen nadzor nad kvaliteio, izpolnjevanjem
rokov in fjnančno disciplino. Dosledno moramo zahtevati plačevanje penalov
za slabo delo. Gradnjo naj prevzamejo le tiste OZD, ki so strokovno usposob-
Ijene in so dokazale uspešnost svojega dela. Delegati so zahtevali, da morajo
vsi organi, ki bodo bdeli nad izvajanjem programa prispevka vsaj dvakrat letno
v sredstvih javnega obveščanja, predvsem v DOGOVORIH (ki jih prejema vsaka
družina), jasno, razumljivo tn preprosto poročati o izvajanju programa, predv-
sem pa o dotoku in porabi sredstev.

* * •

Plan v glavnem izvrien - Na zadnji seji sveta KS so delegati obravnavali
med drugim tudi poročllo o izpolnjevanju letošnjega programa dela. Ugotovili
so, da je program v glavnem izvršen. Na seji so bili tudi novi predsedniki
komisij sveta, ki so se seznanili s svojimi nalogaml. Do prihodnje seje predložili
programe svojega dela. Delegati so ponovno ugotavljali, da se stanje glede
neurejenosti prometa ni prav nič izboljšalo. Krivi so predvsem vozniki, ki so jim
prometni predpisi in znaki deveta briga Na seji so imenovali tudl poveljnlka CZ
in tako končno rešili enega od perečih problemov v delovanju C2. Ob tem pa
so ugotavljall, da zavest pripadnikov CŽ ni na najboljšl ravni. Zaradi nedisci-
pline in neudeležbe pripadnikov enot prve medicinske pomoči niso mogli
sodelovati na obiinskem tekmovanju.

• * *

Psl in mačke na Igrličlh - Na otroških igriščih naše KS je več psov in
mačkovkot otrok, se jezijo krajani, kogledajo, kakosopeskovniki onesnaženi.
Kako naj bi kulturno vzgajali lastnike psov, da bi izbrali za stranišča svojih
Ijubljencev druge prostore, ne pa peskovnika na otroškem igrišCu

* * *

Hrup Pod koiem - Krajani so nezadovoljnl s poslovanjem gostišča Pod
košem. Gostje povzročajo hrup pozno v noč in bllžnjl stanovalci ne morejo
spati.

Na semlnarju ne frizlrajo las - DO DOM Tabor zaseda svoj lokal s seminarji.
Kdaj ga bodo spet namenili za /rizersko dejavnost, ki jo krajanke pogrešajo te
od marca meseca? Lokal je tudi sicer v srednjeročnem razvojnem programu
KS namenjen za to dejavnost.

Dan varčevanja - Dan varčevanja 31. oktober so v domu upokojencev na
Tabaru proslavili na izredno domiseln in privlačen način. V domski avli so
razstavili hranilnike vseh jugoslovanskih bank in star denar. Hranllnike jim je
posodila Mestna hranilnica, denar pa so prinesll oskrbovanci In delavci doma.
Tako smo na razstavi lahko videli bankovce avstroogrske monarhije, stare
Jugoslavije, NDH, Nedičeve Srbije. italijanske lire med okupacijo, kakor tudi
bankovce SFRJ. V posebnih vitrinah je bila razstavljena tudl bogata zbirka
različnlh starlh kovancev.

V goste so povabili predsednika numizmatitnega društva Slovenije dr.
Ranta, ki je poslušalcem ob prikazovanju barvnih diapozitivov povedal veliko
zanitnivega o starem denarju in delovanju numizmatičnega društva. Razstavo
so si ogledali tudi učenci PŠ Ledina in otroci sosednjega vrtca.

* * •

Ura pravljic za otroke - V želji, da se čimbolj medsebojno spoznata In
zbližata mladost in starost.so se oskrbovanci Doma upokojencev s pomočjo
svojih iiredno aktivnih in prizadevnih delovnih terapevtov odlofiili. da bodo
vsak mesec enkrat povabili medse najmlajše krajane Tabora in Ledlne na uro
pravljic.

Tako je bilo že prvi Cetrtek v novembru v domski knjižnici živo, veselo in
polno pričakovanja. Po zgodbici o zajčkovi hišici in dežniku, ki ]e lahko tudl
balon, so se otroci preselili v pravljično deželo KlobuCarijo, kjer po travnikih
rastejo namesto rož in gob klobuki. Kakšno je bilo veselje, ko si je vsak otrok
lahko odtrgal klobutek ki mu je bil najbolj všeč in ga je odnesel domov! Otroci
zdaj napeto pričakujejo, kaj jim bodo pripravili čez mesec dni.

Tatjana Pust


